
ZÁPISNICA č. S zo zasadnutia Komisie pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto konaného dňa 5.9.2017 

Prítomní: 
Ing.arch. Martin Gajdoš 
Soňa Párnická 
Viktor Muránsky 
Ing. Matej Vagač 
Ing. Miroslav Kollár, MHA 

Ospravedlnení: 
MUDr. Peter Tatár 
Bc. Ivan Bútora 
Ing.arch. Ľubomír Boháč 

Program komisie: 1.Podnety občanov 
2.Poslanecké priority 

Prizvaní hostia: 
RNDr. Anna Calpašová 
Ing. Anton Gá bor 

3.lnformácia o obstaraní územných plánov zón 

1.Podnety občanov 

Pán Gajdoš upozornil na zlý stav zelene na Blumentálskej ulici. Konkrétne o polámaných vzrastlých 

konárov po víchrici, na suchý strom na križovatke Blumentálska a Bernolákova. Tieto polámané konáre 

treba odborne ošetriť. Stručná informácia pani Calpašovej k projektu údržba zelene a údržba po 

víchrici. Staré Mesto nemá momentálne kapacitu tento stav riešiť nárazovo. Prislúbila tento problém 

riešiť. Pán Kollár navrhol preveriť aj stav stromov na Moskovskej ulici, či je možný ich orez. 

Pani Párnická navrhla, aby boli v parku Belopotockého osadené značky s piktogramami zákaz fajčenia 
a požívania alkoholických nápojov. 

UZNESENIE č. 38/2017 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada poverenú prednostku 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto JUDr. Háhnovú o zabezpečenie vyhotovenia piktogramov 
ZÁKAZ FAJČENIA a ZÁKAZ POŽÍVANIA ALKOHOLICKÝCH NÁPOJOV v parku Belopotockého a takisto 
aby bola zabezpečená starostlivosť o stromy/polámané konáre a suchý strom na Blumentálskej ulici. 

HLASOVANIE: ZA: S PROTI: O ZDRŽALO SA: O 

Z.Poslanecké priority 
Pani Calpašová podala správu o plnení uznesenia č.81/2017 týkajúca sa poslaneckých priorít. 

UZNESENIE č.39/2017 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada zaradiť do rozpočtu na 
rok 2018 finančné prostriedky na vytvorenie prípojky a zavlažovacieho systému parku 
Belopotockého. 

HLASOVANIE: ZA: 4 PROTI: O ZDRŽALO SA: O NEHLASOVAL: 1 



Pani Calpašová informovala o revitalizácii priestoru Chorvátska ulica. 
Pán poslanec Gajdoš požiadal o zmenu využitia finančných prostriedkov. Finančné prostriedky 

požaduje investovať na čistenie objektu ZŠ Vazovova od grafitov. 
Pán Vagač požiadal o odborný orez stromov v areáli Dubová ešte v tomto roku. 

UZNESENIE č. 40/2017 

Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada poverenú prednostku 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pani Hahnovú Ivetu preveriť stavebné činnosti a stavebné 

povolenie na adrese Ostravská 3. Stavba je neoznačená, zastaviť stavbu, či nie je v rozpore 

s Územným plánom zóny A6 Slavín, Bratislava. 

HLASOVANIE: ZA:5 PROTI: O ZDRŽALO SA: O 

Pani Calpašová overí informáciu ohľadom nadácie GREEN FOUNDATION na Kollárovom námestí 

ohľadom jej aktivít, ktoré sú tam vyvíjané. 

Pán Gajdoš žiada pani Calpašovú o osadenie smetného koša na Májkovej ulici, nakoľko sa v blízkosti 

nachádza prevádzka TESCO expres a dochádza tam vo zvýšenej miere k hromadeniu odpadkov. 

Pán Vagač požaduje, aby boli zrealizované schválené poslanecké priority. 

Komisia pre územné plánovanie , miestny rozvoj a životné prostredie berie na vedomie návrh VZN 

o poskytovaní dotácií a grantov z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto a posúva ďalej do 

miestnej rady a miestneho zastupiteľstva. 

3.lnformácia o obstarávaní územných plánov zón, príprava participácie pre Panenskú ulicu a okolie 

a revitalizácia Šafárikovho námestia 

Pán Gábor informoval o stave obstarávania územného plánu zóny Chalúpkova , ktorej záväzná časť 

bude predložená na miestne zastupiteľstvo v októbri 2017 po obdržaní stanoviska z Okresného úradu 

Bratislava. 

Bol obstaraný spracovateľ Územného plánu zóny Brnianska - Patrónka. Spracovateľom bude 

spoločnosti Aprox s.r.o. a s prípravnými prácami sa začne v najbližšej dobe. 

Pán Gábor informoval o aktuálnom stave prípravy projektu revitalizácie Šafárikovho námestia 

a komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada finálnu projektovú verziu 

k pripomienkam Šafárikovho námestia do 12.9.2017. 

Pán Gábor informoval o projekte o riešení Dobrého trhu na Panenskej ulici, ktoré sa bude riešiť formou 

participácie. Komisia pre územné plánovanie, miestny rozvoj a životné prostredie žiada možnosť 

zapojenia sa do procesu prípravy participácie. 

V Bratislave dňa 5.9.2017 

čas zahájenia komisie: 15:30 hod. 
čas ukončenia komisie: 17:30 hod. 

Predseda komisie: Ing. arch. Martin Gajdoš 
Zapisovateľka komisie: Mgr. Jarmila Opálková 


